
Voorzitter: Korthals Altes

Tegenwoordig zijn 68 leden, te
weten:

Baarda, Batenburg, De Beer, Van den
Berg, Bierman, De Boer, Boorsma,
Braks, Van den Broek-Laman Trip,
Cohen, Dees, Van Dijk, Eversdijk,
Gelderblom-Lankhout, Van Gennip,
Ginjaar, Glastra van Loon, Van
Graafeiland, Grewel, Grol-Overling,
De Haze Winkelman, Heijmans,
Heijne Makkreel, Hendriks, Hessing,
Van Heukelum, Hilarides, Hirsch
Ballin, Holdijk, Jaarsma, De Jager,
Jurgens, Ketting, Korthals Altes,
J. van Leeuwen, L.M. van Leeuwen,
Linthorst, Lodewijks, Loudon, Luijten,
Luimstra-Albeda, Lycklama aÁ
Nijeholt, Meeter, Michiels van
Kessenich-Hoogendam, Pit, Pitstra,
Postma, Rensema, Rongen, Roscam
Abbing-Bos, Schoondergang-Horikx,
Schuurman, Schuyer, Staal,
Steenkamp, Stevens, Talsma,
Tuinstra, Varekamp, Veling, Verbeek,
Vrisekoop, Werner, De Wit, WoÈ ltgens,
Van de Zandschulp, Zijlstra en
Zwerver,

en de heer Melkert, minister van
Sociale Zaken en Werkgelegenheid,
en mevrouw Van de Vondervoort,
staatssecretaris van Binnenlandse
Zaken.
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De voorzitter: Ik deel aan de Kamer
mede, dat zijn ingekomen berichten
van verhindering van de leden:

Ter Veld, wegens ziekte;

Glasz, wegens bezigheden elders;

Van Eekelen, wegens verblijf
buitenslands;

Le Poole, wegens het bijwonen van
een IPU-conferentie, ook volgende
week.

Deze berichten worden voor
kennisgeving aangenomen.

De voorzitter: De ingekomen
stukken staan op een lijst, die in de
zaal ter inzage ligt. Op die lijst heb ik
voorstellen gedaan over de wijze van
behandeling. Als aan het einde van
de vergadering daartegen geen
bezwaren zijn ingekomen, neem ik
aan, dat de Kamer zich met de
voorstellen heeft verenigd.

(Deze lijst is, met de lijst van
besluiten, opgenomen aan het eind
van deze editie.)

Aan de orde is de stemming over
het wetsvoorstel Samenvoeging
van de gemeenten Boekel, Uden
en Veghel (25116).

De voorzitter: Ik geef gelegenheid
tot het afleggen van stemverklarin-
gen.

©

De heer Hirsch Ballin (CDA):
Mijnheer de voorzitter! De fractie van
het CDA wijst dit voorstel af, omdat
het zonder aangetoonde noodzaak
tot een drastische schaalvergroting
in het bestuur van Uden, Veghel en
Boekel leidt. Onze fractie brengt
hierbij tevens tot uitdrukking dat zij
het tot nu toe gevoerde kabinets-
beleid met zijn voortdurende druk tot
schaalvergroting en omvorming van
het binnenlands bestuur afwijst.
Gelet op de toezeggingen van de
staatssecretaris in het debat en de
mededelingen van de kant van
gedeputeerde staten verwacht onze

fractie dat de betrokken drie
gemeenten nu met rust worden
gelaten. Vorming en eventuele
samenvoeging van gemeenten moet
in de overtuiging van onze fractie
gebaseerd zijn op samenhang in de
gemeenschappen en niet op de
bestuurlijke tekentafel worden
beoordeeld. Onze fractie zal daarom
tegen het wetsvoorstel stemmen.
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De heer Bierman: Voorzitter! Nu
zelfs van gebrek aan bouwgrond
geen sprake is, telt bij deze
herindeling alleen nog het argument
van de complementariteit. Dit begrip
is zo ruim, dat ik het heel wel
mogelijk acht, hiermee ook Amster-
dam en Rotterdam samen te voegen.
Zij hebben beide mainports en ook
de rekrutering van spelers voor het
Nederlands elftal vertoont een
verrassende complementariteit.

Zoals ik al bij de Drentse
herindeling zei: beter ten halve
gekeerd dan ten hele gedwaald. Nu
is het zover. Er zijn geen argumen-
ten. Het is herindelen om het
herindelen. Ik zal dan ook geen
medewerking verlenen aan dit
wetsvoorstel, opdat wij het pad naar
kleinschalige bestuurlijke vernieu-
wing, dat door deze Kamer in 1973 is
ingeslagen toen de gemeente
Diepenveen niet werd opgeheven ten
voordele van de gemeenten
Deventer en Bathmen, opnieuw
betreden.
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Mevrouw Schoondergang-Horikx
(GroenLinks): Voorzitter! De fractie
van GroenLinks heeft de voorge-
stelde samenvoeging van Boekel,
Uden en Veghel getoetst aan het
GroenLinkse beleidskader voor
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